

Title (en)

Roman shade with winding axis with attachment means for the end of the drawing cords

Title (de)

Raffvorhang mit einer Aufspulwelle mit einer Befestigung für die Enden von Zugschnüren

Title (fr)

Rideau plissé avec un axe d'enroulement comprenant une fixation pour les extrémités des cordons de tirage

Publication

EP 0834275 A2 19980408 (DE)

Application

EP 97100028 A 19970103

Priority

DE 29617275 U 19961007

Abstract (en)

The curtain has pull cords (150) whose ends are fastened onto at least one fastening ring (20) pushed over a winding shaft (100). This shaft is fixed to a mounting bar (10) and has a number of cord guides (16). The ring has a cord collector (25) on its periphery. The ring is preferably attached to the shaft by a clamp or screw connection (26), or it may be formed from the shaft's material. The collector preferably comprises a shaped body which is fixed to the ring or removably attached to it. The ends of the cords may be attached to the collector by knots, clamps or clips.

Abstract (de)

Der Raffvorhang umfaßt eine Aufspulwelle (100) mit einer Befestigung für die Enden von Zugschnüren (150), wobei die Aufspulwelle (100) an einer Halteleiste (10) gelagert ist, die eine Anzahl von Führungen (16) für die Zugschnüre (150) aufweist und mindestens einen auf diese aufgeschobenen Befestigungsring (20) trägt, der mit der Aufspulwelle (100) fest oder lösbar verbunden ist und der an seinem Umfang einen Zugschnursammler (25) zum Befestigen der Enden (150a) der Zugschnüre (150) aufweist. <IMAGE>

IPC 1-7

A47H 5/14

IPC 8 full level

A47H 5/14 (2006.01); **E06B 9/322** (2006.01)

CPC (source: EP)

E06B 9/262 (2013.01); **E06B 9/322** (2013.01); **E06B 2009/2622** (2013.01)

Citation (applicant)

- DE 3931090 A1 19910328 - PROSCH DIETER [DE]
- DE 3811326 A1 19890119 - PROSCH DIETER [DE]
- CH 672658 A5 19891215 - STORENSTOFF AG
- DE 3009992 A1 19801009 - BULZI PIETRO
- EP 0541901 A1 19930519 - PROSCH DIETER [DE]

Cited by

EP1712164A3; DE102004033961A1; DE10126813A1; DE10126813C2; DE10126812A1; DE10126812C2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0834275 A2 19980408; EP 0834275 A3 19980916; EP 0834275 B1 20011219; AT E210936 T1 20020115; DE 29617275 U1 19961128;
DE 59705864 D1 20020131; DK 0834275 T3 20020218

DOCDB simple family (application)

EP 97100028 A 19970103; AT 97100028 T 19970103; DE 29617275 U 19961007; DE 59705864 T 19970103; DK 97100028 T 19970103